
Denktaş, "Kıbrıs AB için engel de -ildir" 
niversitemiz 16 
Ocak Salı günü 
önemli bir misafi
ri daha ağırladı. 

KKTC Cumhurbaşkanı Ra
uf Denktaş, Mühendislik
Mimarlık Fakültesi tarafın
dan düzenlenen KKTC İçme 
ve Kullanma Suyu Semine
ri'ne kaWmak için Eskişe
hir'e geldi. Açılış töreninde 
bir konuşma yapan Rauf 
Denktaş, Türkiye'nin Avru
pa Birliği üyeliği sürecine 
yavru vatanın engel olduğu 
yolundaki iddialan redde
rek, "Bu bir uydurma hika
ye, bir bahanedir" dedi. 

Türklük mücadelesi 
yapıyoruz 

KKTC Cumhurbaşkanı Rauf Denktaş, Türki
ye'nin Avrupa Birliği yolunda Kıbrıs'ın iddia 
edildiği gibi engel olamayacağını söyledi 

ayakbağı olmadığını ifade 
eden Denktaş, "Bu, Türki
ye'nin birliğe girmesini iste
meyen ve başını Yunanis
tan'ın çektiği bir grubun uy
durduğu hikayedir, bir ba
hanedir. Bizim mücadele
miz Türklük mücadelesidir" 
şeklinde konuştu. 

Kıbnsa örgün eğitim 

Üniversitemiz Rektörü 

tının çizildiği seminerde 
adaya daha önce Türki
ye'den balon sistemiyle su 
götürüldüğü anlatıldı. Bu 
sistemden beklenen verimin 
alınamadığı için vazgeçildi
ğini söyleyen uzmanlar, 
gündemde boru hattı 
projesinin olduğu

nu dile getirdi. Se
minerde, projenin 
fizibilite çalışması -

nın yapıldığı, dış finans des
teğinde bir problem olmadı
ğı taktirde çalışmanın ge
çerlilik kazanacağı bildiril
di. 

Haber rk LI 

Kıbrıs Adası'nın gün geç
tikçe daha az suyunun kal
dığını hatırlatan Kuzey Kıb
rıs Türk Cumhuriyeti Cum
hurbaşı Rauf Denktaş, Kıb
rıs'ın Türkiye için hayati 
önem taşadığını belirtti. Ku
zey Kıbrıs'ın Türkiye'nin Av
rupa Birliği üyeliği yolunda 
engel teşkil etmediğini ve 

Prof. Dr. Engin Ataç da pek 
çok ülkede su sıkıntısı çe
kildiğini belirterek, yakın bir 
gelecekte suyun öneminin 
daha da artacağını bildirdi. 
Ataç. "Böylesi önemli bir ko
nu üniversitemizde de deği
şik boyutlanyla bilimsel ola
rak incelenmektedir" dedi. 
Kuzey Kıbrıs Türk Cumhu
riyeti'nde iktisat, işletme ve 
iki yıllık eğitim veren 20 de
ğişik Açıköğretim programı

na kayıtlı öğrenci sayısının 
2 bin 82 olduğunu açıkla
yan Ataç, gerekli desteğin 

verilmesi durumunda Ana
dolu Üniversitesi'nin 
KKTC'de örgün eğitime de 
başlayabileceğini sözlerine 
ekledi. 

1 NTV'de yayınlanan Ekodialog adlı program seyircisiyle 
İstanbul dışında ilk kez üniversitemizde buluştu. 
Canlı yayınlanan programa öğrenciler yoğun ilgi gösterdi 

Su mutlaka gidecek 

Kuzey Kıbrıs'ın sahip ol
duğu temiz su kaynaklarını 
gün geçtikçe yitirdiğinin al-

A
nadolu Üniversite
si'nin geçtiğimiz haf
ta yine birbirinden 

değerli konukları vardı. Fa
kat bu seferki ne konfe
ranstı ne de bir sergiydi. 
Ulusal haber kanalı 

N1Vnin ekonomi programı 
Ekodialog ekibi İstanbul'
dan sonra ilk kez üniver
sitemizde ve canlı olarak 
gerçekleştirdi. Programda 
Türkiye'nin ekonomisi mer
cek altına alınırken öğrenci 
ve öğretim elemanları Ata
türk Kültür Merkezi'ni dol
durdu. 

Rektör soruları yanıtladı 
Rektör Engin Ataç, öğrencilerin ve personelin çeşitli sorunlanna açıklık getir
di. Radyo A'da 10 Ocak çarşamba günü yapılan yayında, Rektör Ataç, öğren
cilerin San Diego Üniversitesi'ne gitmesinden çalışanlann maaşlanna, 
kütüphaneden yemekhaneye, dinleyicilerden gelen sorulan yanıtladı 

A 
nadolu Üniversite
si'nde herşeyin şeffaf 

olmasını sağlamak, 

gerek öğrencilerin gerekse 
de çalışanlann sorunlanna 
çözüm bulmak ve onların 

sorularını yanıtlamak ama
cıyla Rektör Prof. Dr. Engin 
Ataç. Radyo A'da 10 Ocak 
Çarşamba günü canlı yayı
na katıldı. 

Rektör Ataç. Radyo A'da, 
dinleyicilerden gelen sorula-

ra yanıt verdi: 
Üniversitemiz ve San Di

ego Üniversitesi arasında 
protokolü gerçekleştirilen 

öğrenci ve öğretim elemanı 
değişim projesi hakkında ne 
gibi oluşum ve gelişmeler 

var? Öğrenci arkadaşlarımız 
nereye başvuracaklar ve ne 
gibi şartlar gerekiyor? 

* Biz üzerimize düşeni ya
parak anlaşmayı gerçekleş
tirdik. Bundan sonrası öğ-

renci arkadaşlarımıza kalı

yor. İstedikleri bölümlerin 
San Diego Üniversitesi'nde 
olup olmadığını öğrenmeleri 
gerekiyor. Karşı tarafın da 
koşullarını öğrendikten son
ra başvurularını yapacaklar. 
Tabi bunun için de bizden 
referans mektubu alacaklar. 
Uygun olan dersleri alacak
lar ve bu kendi bölümlerinde 
kredi olarak kabul edilecek. 

Devamı 6'da 

Canlı y~landı 

Türkiye'nin ileri gelen 
ekonomistlerinden oluşan 
ekibin sunduğu program 
11 Ocak'da yayınlandı. 

Atatürk Kültür Merke
zi'nde gerçekleştirilen 

canlı yayında Deniz Gök
çe, Asaf Savaş Akat ve 
Mafi Eğilmez ülkemizin 
ekonomisini, üniversite
miz öğrenci ve öğretim 

elemanlan ile birlikte in
celedi. Saat 21.05'de baş
layan programa katılabil
mek için erken saatlerden 
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itibaren AKM'ye gelen mi
safirler salonu tıklım tık
lım doldurdu. 

İki saat sürdü 

Sunucular programın ilk 
bölümünde ülke ekonomisi 
hakkında kendi görüşlerini 
aktarırken ikinci bölümde 
de izleyicilerden gelen soru
lan yanıtladı. V akıfbank 
ATM'nin yanına yerleştiri
len naklen yayın arabasın
dan canlı yayınlanan ve 
Rektör Prof. Dr. Engin 
Ataç'ın da izlediği program 
iki saatten fazla sürdü. 

Atila OZER 
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İki Eylül Kampusü'ne ulaşım hakkında 
ne düşünüyorsunuz? 

Mine Taykurt 

Mimarlık 

Mühendislik 
Seramik 1. sınıf 
Sabahki derslerimize 

yetişemiyoruz. Otobüs-
ler kalabalık oluyor. Şo

förler bazen bizi duraktan almıyorlar. 
Laboratuvar dersim Yunusemre Kam
pusü'nde. Gitmet için iki otobüs de
ğiştiriyorum. Kütüphaneden faydala
namıyoruz. Aynca bazı şoförler kibar 
değil. 

Mühendislik 
Mimarlık Fak. 
Çevre Müh. 1. sınıf 
Çok büyük sıkın

tım yok. Bir dolmuş 
hattı tüm sorunları 

halledebilir. Bazen şoförlerin 
kabalığı ile karşılaşıyorum. Tüm gün 
boyunca Yunusemre Kampusü'ne ula
şım sağlanmalı. Laboratuar dersime 
gitmek için iki otobüs değiştirmek 

zorunda kalıyorum. 

Erkan Akın 

BESYO 1. sınıf 
İstediğim zaman 

Yunusemre kampu
sü'ne gidemiyorum. 
Otobüslerin 15 dakika 
da olması daha man-
tıklı. Bu yüzden kan

tinler de zaman geçiriyoruz. Sabah ve 
akşam otobüsleri arttırılmalı. Bazen 
otostop çekmek zorunda kalıyoruz. 

Deniz Yenigelen 

BESYO 3. sınıf 
Körüklü otobüsün 

gelmesi sorunu bir öl
çüde halletti. Belirli 
saatlerde Yunusemre 
Kampusü'ne ulaşım 

sağlanmalı. Haftasonları otobüs kam
pus içerisirıe girmiyor. Bazı gecikmeler 
de sorun yaratıyor. Bir dolmuş hattı
nın kurulması, her daim İki Eylül 
Kampusü'ne ulaşmak isteyenlere yar
dımcı dolabilir. 

Fazıl Barut 

Sivil Havacılık 3. sı
nıf 

Benim içirı çok fazla 
sıkıntı yok. Fakat bir 
dolmuş hattı kurul
masını isteriz. Oto
büsler özellikle sabah ve akşam 
kalabalık oluyor. Binmekte zorlanıyo
ruz. Her saat de Yunusemre Kampu
sü'ne ulaşamıyoruz. Oradaki etkinlik
lere ve kütüphaneye gidemiyoruz. Ay
nca yurtlara giden servis otobüsleri 
arttırılmalı. 

Tolga Varlık 

Mühendislik 
Mimarlık/Elektronik 

Müh. l.sınıf 
İki kampus arası ula

şım çok sıkıntılı. Buna 
bir önlem alınmalı. Sa
at 6'dan sonra otobüs yok. Otobüsler 
dolu olunca dışarıda kalıyoruz. Bir kö
rüklü otobüs sorunu halletmiyor. Yurt 
otobüsleri de arttırılmalı. 

i"'1e Kent g~in · •-= --., 
Bir sorumsuzluk örneği ... 
R ektörlüğün, idari ve 

akademik personele ver
diği "Ö-z.el Araç Girtş Kart"la
n ba;,..ı ünlversıte çalışanları 

tarafindan suistimal ediliyor. 
Kampus içi trafiği bir nebze 
azaltmak için öğrencilertn 

araçları ile girişlerine izin ve
rilmiyor, yaklaşık 17 bin öğ
rencinin aynı kampuste eği
tim gördüğü düşünüldüğün
de bu uygulamanın yerinde 
olduğu hemen anlaşılıyor. 

Fakat bazı uyanık öğrenci ar
kadaşlarımız kampuse araç
ları ile grebilmek için her tür-

lü yolu deniyor ve bazende 
başarılı oluyor. Nasıl mı? 

Hemen alan taramasına 
giren bu uyanık öğrenciler, 

aracı olmayan Anadolu Üni
versitesi personeli bir tanıdık 
bularak onların araç giriş 

kartlarını kullanarak kam
puse rahatça giriş yapıyorlar. 
Kapıdaki güvenlik görev!ileıi
nin ise bu kartları o henga
mede kontrol etme gibi bir 
imkanları yok. 

Tek suçlu onlar mı? 

Bilmeyenler olduğunu dü-

şünerek bir kez daha hatır
latmakta yarar var: Yüzlerce 
araçlık otopark yapılmasına 
rağmen bu sorun hala tam 
anlamı ile çözülemedi. Bu so
runun çözümünde hocasın
dan öğrencisine ve çalışanına 
kadar herkese sorumluluk 
düşüyor. İşe rektörlüğün 
kendileıine verdiği araç giriş 
kartlanru tanıclıklanna ya da 
arkadaşlarına vermemekle 
başlanabilir. 

örneklere bakalım 

Sadece İletişim Bilimleıi 

Sahibi: 

Fakültesi'nde kartları uygun
suz olarak kullanan 4-5 öğ
renci var, bu demek oluyor ki 
4-5 personelde kartlarını 

başkalarına vererek kendile
ıine verilmiş bu hakkı suisti
mal ediyor. Birçok öğrenci gi
bi bu fakültede okuyan in
sarılarda diğer öğrenciler gibi 
araçlarını dışarıya parkeder
lerse, en azından eski Açıköğ
retim binası önündeki trafık 
biraz olsun rahatlayacak ve 
bu haksızlığa bir son verile
cek. Son olarak Kent Gezgini 
bu konunun önümüzdeki 
haftalarda takibini yapmaya 
devam edecek. 
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Arabası yok, ama hakkını 
kullanıyormuş ... 

Otomobil, günümüzde önemli gereksinimlerden 
biri haline geldi... Üniversitede öğretim elemanın
dan memuruna, işçisine kadar hemen her kesim, 
artık otomobilsiz yapamaz hale geldi. 

Öyle ki, kampus içinde bile gerek özel olsun 
gerek resmi olsun, artık araç kullanmadan yürü
yemez duruma geldik. 

Böyle bir durumda, yüzlerce aracın giriş yaptığı 
Yunuseınre Kampusü'müzde trafiğin altüst olma
sı bir yana, otopark da en önemli sorunlardan 
biri haline geldi. 

Bu sorunu daha da artıran bir etken de, bazı 
öğrencilerin kampuse araçları ile girmeleri, fakül
te önlerine araçlarını parketmelerinden kaynak
lanıyor. 
Öğrencilerin araçlarım giriş kapılarına parket

melert gerekirken nasıl oluyor da kampuse gire
rek zaten sınırlı olan park alanı sorununu daha 
da artırıyorlar? .. 
Düşündük, dedik ki, bunların kampuse girme

sinde güvenlik elemanlannın giriş kartlarını tam 
olarak kontrol etmemesi söz konusu olabilir ... 

Ama onları gözledik görevleıini en iyi şekilde 
yapıyorlar. Girenlere sorduk, durumun nasıl ger
çekleştiğini söylediler ... 
Meğerse bazı uyanık öğrenciler, Anadolu Üni

versitesi'nde öğretim elemanı, memur ya da işçi 
olarak çalışıp da aracı olmayan kişileıin, sanki 
araçları varmış gibi çıkarttı.klan kartlarla sorunu 
çözüyorlar. 

Üstüne üstlük, aracı olmadığı halde kart alıp 
bunu öğrenciye veren birkaç kişi, "Bu bizim hak
kımız. Ben bu hakkımı kullanıyorum" türünden 
garip bir savunu geliştirmeleri. de başka bir ga
riplik ortaya çıkarıyor. 

Birçok üniversitede kampuse girtşlerde bir sı
nırlama vardır: Öğretim elemanları ve diğer çalı
şanların araçları ile kampuse girrneleri onların 
en doğal hakkıdır. 

Ancak birçok üniversitenin kampus alanlannın 
dar olması, otopark sorunu yaşanmasına neden 
olmakta ve bu nedenle öğrencilerin araçları ile 
kampuslere girişlerine yasaklama getirilmektedir. 

Aynca, kampuse araçları ile girip, arkadaşları
na "hava atmak" isteyen öğrenciler de kampusün 
huzurunu bozabilmektedir. Bunların araçların
dan yükselen ve diskolardaki gürültüyü aratma
yacak tarzdaki "cis-tak cis-tak" müzikler, karlı ve 
soğuk günlerde bile arabanın dört camını açıp 
bu gürültüyü çevreye yayma merakı, eksoza takı
lan ve ıslık gibi öten garip aksesuarlarla bu araç
lar tam bir maço arabası olarak kampuste dola
şabiliyor. 

Bir de bunlar araçlarını getirip fakültelerin 
kendi personeli için yeşili ve yaya kaldınmlannı 
ortadan kaldırmak pahasına yaptığı otoparklara 
araçlarım parketmeleri., personelin araçlarını yol 
ortasına parketmelerine, öğrencilerin ise yürüyü
cek yolu olmadığı için yol ortasından yürümesine 

neden oluyor. 
Anadolu Haber'de otopark ve 

araç trafiği sorunlarını, öğren
cileıin araçları ile kampuse 
girme istekleri. ve rektörlüğün 
bu konudaki görüşleıine bir-

çok defa yer verdik. 
Ancak bu sorun ay

nen devam ediyor. Us
tetik bazılarının "hak" 
olarak görmesi 
pahasına ... 

Mutlu günler ... 
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Haber 
Çelebi Hava Yolları'ndan SHYO'ya ziyaret 

Sivil Havacılık Yüksekoku
hında 12 Ocak Cuma gü 

nü Doç. Dr . Mustafa Öç 
Konferans salonunda Sivil 
Havacılık Yüksekokulu öğ

rencilerine "Çelebi Havayol
lan ve öğrencilerin iş başvu
rulan" hakkında bir konfe
rans gerçekleştirildi. Konf e
ransa konuşmacı olarak Çe
lebi Eğitim Uzm. Gonca Ka
raoğlan , İnsan Kaynaklan 
Uzm. İstem Başarı , İşletme 
Planlama Uzm. Atilla Kork
mazoğlu ve Eğitim Uzm. Na
gehan Ekener kaWdı. 

•• 

Seminerde, Çelebi Hava
yollannın misyonu, vizyonu, 
2001 hedefleri, şu anki du
rumu, bugünlere nasıl gelin
diği, Sivil Havacılık öğrenci

lerinin iş başvurulan hak
kında bilgiler verildi. 

Çelebi Eğitim Uzmanı 

Gonca Karaoğlan, "Çelebi 
Havayollan 1960'da faaliye
te geçmiştir. Çok zorluklarla 
karşılaşan bu havayolu şir
keti şu anki durumuyla yap
tığı işlerle dünya standartla
rında örnek olarak gösterili
yor" dedi. 

Havayollannda yer 
hizmeti 

Gonca Karaoğlan, "Bizim 
yer hizmetimiz bir uçağın ala
na gelişinden uçak kalkana 
kadarki aşama içerisinde, be
lirli standartlar çerçevesinde 
uçağa ve yolculara verilen 
hizmettir. Hizmetlerinin tem
sil, yük kontrol, haberleşme, 
ramp. ulaşım, ikram, uçak 
özel güvenlik gibi olduğunu 
söyleyen Karaoğlan, yaptığı

mız işlerle her zaman gurur 
duyduğunu" sözlerine ekledi. 
Ayrıca 2001 yılı insan kay
naklan hedefinin doğru insa
nı doğru işe yerleştirmek ol
duğunu, işçi veya yöneticileri 
işe alırken işe alım süreci, 
yetkinlik, istihdam süreci, 
performans gibi değerlendir
melere tabi tuttuklarını dile 
getirdi. 

Konferansta öğrenciler, staj 
yapma zorlukları, yer sorunu, 
ücret sorunu ve diğer şehir
lerdeki staj yerlerindeki hak-

lar gibi önemli konularla ko
nuşmacıları terlettiler. Konfe
rans sonunda konuşmacılar 
öğrencilere başarılarının de
vamını dilediler. 

SHYO'da konferans 
İki Eylül Kampusü'nde 

eğitim hayatına devam 
eden Sivil Havacılık Yükse
kokulu Mustafa Öç Konfe
rans Salonu'nda 11 Ocak 
2000 tarihinde bir konfe
rans düzenlendi. Etkinliğe 
Devlet Hava Meydanları İş
letmesi'nden Ayfer Doğan 
ve Dilek 1ürkoğlu kaWdı. 
Uçuş sistemlerinde meyda
na gelen son yeniliklerin 
anlaWdığı konferans soru
cevap şeklinde gerçekleşti
rildi. Saat 1 l.OO'da başla
yan konferansta konuklar 
yüksekokulun Hava Trafik 
Kontrolörlüğü bölümü öğ
rencileri ile söyleşide bu
lundu. 

Ornek bir akademisyendi 
Dört yıl önce aramız
dan ayrılan Prof. Dr. 
Yahya Özsoy, Eğitim 
Fakültesi'nde düzen
lenen törende anıldı 

Anadolu Üniversitesi Eği
tim Fakültesi Özel Eğitim 
Bölümü'nde 11 Yıl öğretim 
üyeliği yaptıktan sonra 
Abant İzzet Baysal Üniversi
tesi'nde rektör yardımcılığı 
görevinden emekli olduğu 

sırada 26 Aralık 1996 günü 
kaybettiğimiz Prof. Dr. Yah
ya Özsoy, ölümünün dör
düncü yıldönümünde Eği
tim Fakültesi'nde düzenle
nen bir törenle anıldı. 

Törene, Prof. Dr. Yahya 
Özsoy'un ailesi, Eğitim Fa
kültesi Dekanı Prof. Dr. 
Gürhan Can, öğretim ele-

manlan ve öğrenciler kaW
dı. 

Türkiye Körler Vakfı'nın 

bir dönem genel başkanlığı
nı da yapan Özsoy, başta 
Milli Eğitim Bakarılığı olmak 
üzere lO'dan fazla bakanlık 
ve kuruluşun eğitim çalış-

Prof. Dr. özsoJ ·u anma törenine ailesi, öğretim elemanları ve 
öğrencileri katıldı 

malarında görev alarak, 
ÖSYM ve AGB'de danışman
lık yaparak, ÖSYM araştır
ma gruplarında yer aldı. 
Eğitim ve özel eğitim ala

nında beş araştırması, 12 

kitabı ve çok sayıda makale
si bulunan Özsoy, ulusal ve 
uluslararası düzeyde yirmiyi 
aşkın toplanWara ka1.ılmış, 
bunların çoğunda bildiri 
sunmuştu. 

Prof.Dr. Beyaz'a yapılan saldırıya kınama 
armara Üniversitesi 

Milahiyat Fakültesi 
Dekanı Prof. Dr. Ze

keriya Beyaz'a yapılan sal
dın, Anadolu Üniversitesi 
Senatosu tarafından kınan
dı. 

Rektör Prof. Dr. Engin 
Ataç. saldırının Anadolu 
Anadolu Üniversitesi cami
asında tepkiyle karşılandı-

ğını belirterek konunun se
nato toplantısının gündemi
ne getirildiğini söyledi. Prof. 
Dr. Ataç, senatonun bu ko
nuda aldığı kararı şöyle 

açıkladı: 
"Marmara Üniversitesi 

İlahiyat Fakültesi Dekanı 
Prof. Dr.. Zekeriya Beyaz'm 
8 Ocak 2001 tarihinde fa
külte konferans salonunda 

öğrencileriyle görüşme ya- ğu gibi bugünde Atatürk'ün 
parken uğradığı saldın terö- aydırılık yolda aklı ve bilimi 
rizmin üniversite öğretim esas demokratik, laik ve 
üyelerini hedeflediğinin çağdaş bir üniversitenin öğ
açık bir kanıtıdır. Bunlar retim üyeleri olarak biz, 
toplumu yıldırarak, düşü- kaynağı nereden gelirse gel
nen bireyleri susturarak ta- sin ve kimler tarafından 
rihin derinliklerinde kalmış desteklenirse desteklensin 
çağdışı, totaliter ideolojileri- bu tür insanlık dışı saldın
ni egemen kılmayı amaçla- lan şiddetle ve nefretle kını
maktadır. Ancak dün oldu- yoruz. tt Mevlüt Demircioğlu 

3 
Radyo A 

sanal yayında 
Üniversitemizin sesi Radyo A 

dinleyicileri ne radyolarından 
sonra şimdi de bilgisayarla
rından ulaşıyor. Radyo, Bilgi
sayar Araştırma ve Uygulama 
Merkezi tarafından üniversi
temiz web sitesinde yapılan 
değişiklikle internet üzerinde 
de yayın yapmaya başladı. 

Radyo Aile sanal ortamda da 
buluşma isteyenler sitenin gi
riş sayfasında bulunan buto
nu kullanabilecekler. "Hep 
Bir Adım Önde" sloganıyla 
her geçen gün dinleyici sayı
sını artıran Radyo A, İnternet 
üzerinden yaptığı yayınla da 
tüm dünyayı kapsama alanı
na almış oldu. 

Radyo A'nın web üzerinden 
yayınında Real Player prog
ramının bilgisayarda yüklü 
olması gerekiyor. İnternetten 
radyo yayını ile birlikte öğ
rencilerimiz, bilgisayarların

da çalışırken bir yandan da 
radyo yayınını dinleme fırsatı 
bulabilecekler. 

Stresimiz 
yönetelim 

Psikolojik Danışmanlık ve 
Rehberlik Merkezi'nde 10 
Ocak Çarşamba günü Psiko
log Ayşe Kızıltaş tarafından 

düzenlenen "Stresle Başa 
Çıkma" konferansı öğrenci

lerden büyük ilgi gördü. 

Konferansta Psk. Ayşe Kızıltaş; 
"Stres nedir?, stres kaynakları 
nelerdir?, stresle nasıl başa 
çıkabiliriz?" gibi konulara 
değindi. 

Kızıltaş, "Strese, aktif ve pasif 
tepkiler veririz. Stres duygu
larımızı ve davranışlarımızı 

yönlendirir. Bazı kalıplaşmış 

düşüncelerimiz, stres yaşa

mamıza neden olabilir. 
Stresle başa çıkabilmek için 
stres yaşamamak değil, stre
simizi yöneterek onu bizim 
için tehlike olmaktan uzak 
tutmak gerekir" dedi. 

Kızıltaş, stres yaratan olay ya 
da durumdan kaçmak, yeri
ne, bu olay ya da durumdaki 
sorumluluğumuzu kabul 
ederek, sorunu pi ani ı bir şe
kilde çözmeye çalışmak ge
rektiğini sözlerine ekledi . 

Başsağlığı 
Rektör Yardımcısı Prof. 

Dr. Nüvit Gerek'in babası 
Rıfat Gerek 11 Ocak Per
şembe günü vefat etmiş
tir. 
Başsağlığı dileriz. 

Anadolu Haber 
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Odüllerin adresi belli 
B

ir yıl içerisinde, İstan
bul, Anadolu, Orta 
Doğu Teknik Üniversi

tesi ve TÜBİTAK'tan, yap
tıklan araştırmalarla ödüle 
layık görülen Anadolu Üni
versitesi Mühendislik Mi
marlık Fakültesi "Seramik 
Mühendisliği" bölümü öğre
tim üyeleri, dünyada eşi zor 
görülebilecek başanya imza 
attılar. 

Bu başanlardan en so
nuncusu ise, "O.D.T.Ü Prof. 
Dr. Mustafa Parlar Eğitim 
ve Araştırma Vakfı 2001 Yı-

Seramik Mühendisliği, 
bir yıl gibi kısa bir za
manda dört ödül alma 
başarısı gösterirken 

otoriteler, bölüm öğre
tim üyelerini, bir çok 
biliminsanına da ör

nek olarak gösteriyor. 
lı Teknoloji Teşvik Ödülü". 
SİALON seramik kesici uç
larının endüstriyel deneme
leri ile ilgili grup çalışmaları 
nedeniyle ödüle layık görü-

len Doç. Dr. Servet Turan, 
Doç. Dr. Hasan Mandal, 
Yard. Doç. Dr.Alpagut Kara 
ve Doç. Dr. Ferhat Kara, 96 
yılından bu yana SİALON 
seramikleri üzerine çalıştık
larını belirtirken, "İyi bir ta
kım çalışmasının sonucun
da ödüle layık görülmek bi
zi sevindirdi. Bölüm öğre
tim üyeleri olarak, üniversi
temizin ve Türkiye'nin Sera
mik Mühendisliği dalının 

gelişmesi amacıyla yoğun 

bir şekilde çalışıyoruz. Ça
lışmalarımızın ödüle layık 

Bir ülke sahip olduğu 
markalar kadar zengindir 

Reklamcılar Derneği, Anadolu Üniversitesi ve Eskişehir Sanayi Odası 9 
Ocak'ta Organize Sanayi Bölgesi Sanayi Odası Konferans Salonu'nda "Bir 
ülke sahip olduğu markalar kadar zengindir" isimli bir konferans düzenledi 

Eskişehir Sanayi Odası 

Yönetim Kurulu Başka
nı Savaş M. Özaydemir, 
Reklamcılar Derneği Yöne
tim Kurulu Başkanı Faruk 
Atasoy, Reklamcılar Derne
ği Yönetim Kurulu Asbaş
kanı Nesteren Davutoğlu, 

Yönetim Kurulu Üyeleri Ya
kup Barouh, Yavuz Özçelik 
ve Pınar Kılıç'ın konuşmacı 
olarak katıldıkları konfe
ransta; Türkiye'de kişi ba
şına düşen reklam harca
maları, reklam ve marka
laşma, ekonomimizin ne
den markalara ihtiyaç duy
duğunu, markanın hayatı

mızdaki önemi, Türkiye'de
ki reklam ajanslarının 
amaçları gibi konulara de
ğinildi. 

1840-1940 dönemine ait 
100 yıllık reklamlarının 

sergileneceği "Türk rekla
mının İlk Yüzyılı; Reklam, 
Hayat ve Yansımalar Sergi
si" açılış kokteyli ise saat 
18.00'de İletişim Bilimleri 
Fakültesi Yunusemre Kam
püsü'nde yapıldı. 
Geçmişten günümüze, 

Türk reklamcılığının önem
li örneklerini sunan bu ser-

giye, Anadolu Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Engin 
Ataç, Rektör Yard. Prof. Dr. 
Haluk Gürgen, İletişim Bi
limleri Fakültesi Dekanı 

Prof. Dr. Sezen Ünlü'nün 
yanısıra Reklamcılık ve 
Halkla İlişkiler Bölümü öğ
retim ve araştırma görevli
leri ve fakülte öğrecileri de 
katıldı. 

Mevl.üt DEMİRCİOĞLU 

Fotoğrafçılar • 
yenı binalarında 

Eskişehir Fotoğraf Sanatı Derneği (EFSAD) Cengiz Topel 
Caddesi'ndeki yeni yerine taşındı 

F otoğraf sanatının Eski
şehir'de daha da yay

gınlaşması amacıyla kuru
lan EFSAD, yeni yerinde 6 
Ocak Cumartesi günü dü
zenlenen bir kokteyl ile ça
lışmalarına başladı. Açılış 

kokteylinde fotoğraf dostla
rı ve Tepebaşı Belediye 
Başkanı Ahmet Ataç bira
raya geldi. 

Dernek Başkanı Aydın 

Kırmızı açılış konuşmasın

da, derneğin en önemli gö
revlerinden birinin 'fotoğraf 
eğitim seminerleri' olduğu
nu belirterek, '·Kuruluşu-

muzdan bugüne kadar ge
çen 6 yıl içinde, 500'ü aş
kın fotoğraf amatörüne eği
tim semineri verdik" dedi. 

Konservatuvar öğrencileri 
tarafından açılış konseri 
verirken, Anadolu Üniversi
tesi İşletme Fakültesi me
zunu Barış Hasan Bedir 
"Görü-Yorum" adlı bir say
dam gösteri sundu. 

Fotoğraf Temel Eğitim 
Semineri başlıyor 

Fotoğraf sanatına ilgi du
yan, fotoğraf çekmeyi öğ

renmek ya da bilgisini ge-

liştirmek isteyenlere yöne
lik olarak düzenlenen "Fo
toğraf Temel Eğitim Semi
neri" 16 Ocak 2001 Salı gü
nü başlıyor. Salı ve Perşem
be günleri saat 19.00 ve 
21.00 arasında gerçekleşti
rilecek olan seminerde, "Fo
toğrafın ortaya çıkışı, fotoğ
raf makineleri, objektifler, 
ışık ve film, değişkenler 

arası bağlantılar, fotoğrafta 

teknolojik olanaklar, gö
rüntü düzenleme, çekim 
uygulamalan ve siyah be
yaz laboratuvar 'çalışmaları 
ele alınıyor. 

görülmesi ise bizi sevindiri
yor" şeklinde konuşuyorlar. 
Üniversitelerin uygulamalı 
bilimlerinin sadece bilimsel 
çalışma ve makale ile yetin-

memesi gerektiğini kayde
den bölüm öğretim üyeliri, 
çalışmaların mutlaka ticari 
bir değere dönmesi gerekti
ğini vurguluyorlar. 

Turiziıncilere 

öneınli iki kaynak 
Anadolu Üniversite- national Journal of To-

si'nden iki öğretim üye- urism and Hospitality Re
si'nin editörlüğünü yapıp search dünyada turizm ala
yayına hazırladığı iki ayn nında 125' e yakın bilimsel 
akademik dergi turizm dergi içinde ilk onbeşe gir
araştırmacıları için önemli mektedir. Her iki dergiye 
bir kaynak oluşturuyor. gönderilen makaleler yayın 
Anatolia Turizm Araştırma- kurulunda yer alan hakem
lan Dergisi (Türkçe) ve Ana- ler tarafından değerlendiril-

. tolla: Intemational Journal dikten sonra uygun bıılun
of Tourism and Hospitality maları durumunda yayım
Research dngilizce) olarak !anmaktadır. Dergilerin 
iki ayn dilde ve iki ayrı tür- içinde "Denetimli Makale
de yayınlanan her iki dergi- ler"in yanı sıra, "Araştırma 
nin editörlüğünü Yard. Notları", "İn tem ette Araştır-
Doç Dr. Nazmi Kozak yapı- malar", "Tez Özetleri", 
yor. Dergiler hakkında bilgi "Konferans Notları", "Kitap 
veren Kozak, "Anatolia: Tu- Tanıtımı" ve "Editöre Mek
rizm Araştırmaları Dergi- tup" bölümleride bulun
si'nde 1990 yılından bu ya- maktadır." şeklinde konuş

na, turizm ve yakın alanla- tu. http:/ /members.tri
n olan "Konaklama İşlet- pod.com/-anatoliajour
meciliği", "Seyehat İşletme- nal/atad web adresinden 
elliği", "Yiyecek-İçecek İşlet- Ana t o 1 i a (Türkçe) , 
meciliği" başta olmak üze- h ttp: / /mem bers. tri
re; turizm disiplininirı ya- pod.com/-anatoliajournal 
kın ilgi ve ilişki içerisinde adresinden ise Anatolia dn
olduğu dallarda hazırlan- gilizce) dergisine ulaşılabi-

mış makaleleri yayınla- lir. 
maktayız. Anatolia: Inter- Necmettin Oğur 

EFS.\l)'ın }eni binasınııı açılışıncla \naclolu C ni,ersitrsi De\ tel 
tı.onscrvatuvarı öğrrncilrri bir konser \ rrdi . 

Seminere katılmak iste- sında 330 47 77 numaralı 
yerıler saat 11.30-19.30 ara- telefondan bilgi alabilirler. 



Kültür-Sanat 

Ve 2001'in il 
Atatürk Kültür ve Sanat Merkezi'ni dolduran 
yüzlerce bale sever, "Milenyum'da Dans" 
gösterisi ile büyülendiler. Üç bölümünden olu
şan gösteride, müziği Dimitri Shostakovitch'e, 
kareografisi, Kenneth MacMillan'a ait "Con
certo" Türkiye'de ilk kez sahnelendi 

ültür Bakanlığı An-

K kara Devlet Opera ve 
Bale Topluluğu tara

fından gerçekleştirilen, 
2001 yılının ilk eseri olan 
"Millenium'da Dans" balesi, 

8 Ocak pazartesi gecesi 
Atatürk Kültür ve Sanat 
Merkezi'nde Eskişehirli sa
natseverlerle buluştu. 

Genel Sanat Yönetmenli
ğini Remzi Buharalı'nın, 

Başkareografisini Fahrettin 
Güven'in yaptığı, üç ayrı 

bale gösterisinden oluşan 

"Millenium'da Dans"ın ilk 
bölümü olan L. Van Beet
hoven'in "Balonumu Geri 
İstiyorum" ve ikinci bölümü 
olan M. Ravel'in "Bolero"su
nun kareografileri Uğur 
Seyrek'e ait. Son bölüm de 
ise Türkiye'de ilk kez sergi
lenen "Concerto"nun müzi
ğini Dirnitri Shostakovitch 
yaparken, kareografisi Ken
neth MacMillan'a ait. 

Sanat Merkezini tama
miyle dolduran birçok öğ
renci ve öğretim üyesi yak-

balesi 

laşık iki saat boyunca unu
tulmaz bir gece yaşadılar. 
Mavi ve siyahın inanılmaz 

Bilgehan Uzuner 
■ 

j Ağaçlar 
lstanbul'da 1 

Güzel Sanatlar Fakül
tesi öğretim üyesi Bil
gehan Uzuner'in son 
çalışmalarından olu
şan sergi İstanbul PG 
Galeride açıldı 

Anadolu Üniversitesi Gü
zel Sanatlar Fakültesi'nden 
Doç. Bilgehan Uzuner'in 
son çalışmaları İstanbul PG 
Galeri'de 9 Ocak' ta sergi
lenmeye başladı. Özgünbas
kı resimler ve lcon tarzında 
metal resimlerden oluşan 

sergide, gravürün teknik çe
şitliliği biçim, renk, doku ve 
rölyerlerin zengin uyumu, 
özgünbaskıların çok etkili 
kompozisyonlara dönüşme-

sının sağlıyor. Yeni çalış

malara ağırlık veren Uzu
ner'in bu sergisinde lconva- ı 
ri metal resimler, sanatse
verler için bir süpriz oluştu
rurken, yepyeni bir resim 
dilinin başlangıcının da izle
rini taşıyor. 

Hande Özgençay 

8 Ocakta açılan 16 
parçalık Ağaç Baskı 
Motifleri Koleksiyonu 
büyük ilgi gördü 

Anadolu Üniversitesi Gü
zel Sanatlar Fakültesi'nin 
düzenlediği, Hasan Kı
ran'ın "Ağaç Baskı Sergisi" 
8 Ocak 2001 günü Kütüp
hane Sergi Salonu'nda 
açıldı. Rektör Prof. Dr. En
gin Ataç'ın da katıldığı açı
lışta, birçok öğrenci ve 
Eskişehirli sanatseverler 
de hazır bulundu. Anado
lu'nun kırsal kesimlerini 
ve göçebelerin yaşamlarını 
sergileyen 16 parçadan 
oluşan Ağaç Baskı Sergisi 
26 Ocak 2001 tarihine ka
dar Kütüphane Sergi Salo
nu'nda izlenebilir. 

Seramik Raku Sergisi 
Ece Yazıcıoğlu ilk 
kişisel Seramik 
sergisini 9 Ocak'ta 
Eskişehir Can Sa
nat Galerisinde açtı 

Anadolu Üniversitesi 
Engelliler Entegre Yük
sekokulu Seramik bölü
mü öğretim görevlisi 
Ece Yazıcıoğlu ilk kişisel 
sergisini Can Sanat Ga
lerisinde Eskişehirli sa
natseverlerin beğenisine 
sundu. Sergide. Yazıcı

oğlu'nun sanatseverlerle 

paylaştığı 51 eseri yer 
alıyor. Sanatçının 2 ay
lık ürünü olan, raku 
tekniği ile pişirilmiş se
ramik formlar ve sera
mik duvar tabakları yer 
alıyor. Raku tekniği 
hakkında bilgi veren Ya
zıcıoğlu, "Raku, Japon 
seramiklerinde çay kap
larında kullanılan zah
metli ve kontrolü zor bir 
teknik bu nedenle ürü
nün çatlaması ve kırıl
ma riski çok büyük" de
di. Sergi 27 Ocak tarihi
ne kadar gezilebilir. 

15-21 Ocak 2001 5 

uyumu, hem müziğin hem 
de dansın mükemmel bütü
nü olan "Millenium'da 

Dans" Eskişehir'i büyüledi. 
Necmettin Oğur 
Taylan Efe Çeki 

renklere büründü 

İyi bir köylü olamadık 
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Rektör soruları yanıtladı 
Baştarafı l 'de 

* Üniversite kütüphanesin
de bulunan veri tabanının 

eksik olduğunu düşünüyo
rum. Siz bu konuda ne dü
şünüyorsunuz? 

* Ben öğrenci arkadaşımla 
aynı düşünceyi paylaşmıyo

rum. Geçtiğimiz yıl başlattı
ğımız elektronik veri tabanı 
çalışması sonuçlandı ve yıl
başında da hizmete soktuk. 
Bu veri tabanında atropoloji
den deniz bilimlerine; biyolo
jiden medyaya kadar her ko
nuda çok geniş bir kaynak 
bulunuyor. Diğer yandan ye
ni veri tabanımızda 3357 
adet dergi de var ve bunların 
2334 tanesi de hakemli der
gi. Çok geniş bir veri tabanı
nı daha devreye soktuk. Bu
siness Source Premier adlı 

bu veri tabanı muhasebe, iş
letme ve ilgili tüm yan ve alt 
dallarını kapsıyor. 

* Üniversite öğrencileri 
bundan sonra ders notları ve 
programlarına internet üze
rinden ulaşabilecekler. Bu 
proje şimdilik Boğaziçi ve 
Koç Üniversiteleri'nde hiz
mete girdi ve-yakında tüm 
üniversitelere yayılacağı söy
leniyor. Üniversitemizin bu
nunla ilgili bir çalışması var 
mı? 

* Web sayfamızı geçtiğimiz 
yıl yeniledik. Şu an sitemizde 
Açıköğretim öğrencilerinin 

sınav sonuçları ve deneme 
sınavları yayınlanıyor. Sade
ce geçtiğimiz yıl 75 bin öğ
rencimiz toplam 1 ınilyon 

100 bin sınav gerçekleştirdi. 
Çok yakında bizim sayfaları
mızda da ders programları ve 
notları olacak. 

* Üniversitemizde yeni bö
lümler açılması planlanıyor 
mu? 

* Üniversitemizde önümüz
deki dönemde başlamak 

üzere BESYO, Endüstriyel 
Tasarım ve AÖFün Batı Av
rupa programlarında yeni 
bölümler açılmasını planlı
yo,ruz. BESYO'da Rekreyas
yon, Spor Yöneticiliği ve Ant
renörlük; Endüstriyel Güzel 
Sanatlar'da Moda Tasarımı 
bölümlerini eğitime sokmayı 
istiyoruz. Açıköğretim Fakül
tesi'nin Batı Avrupa progra
mında ise Reklamcılık ve 
Halkla İlişkiler ile birlikte Ka
mu Yönetimi bölümlerini de 
açmayı planlıyoruz. 

* Akademik personelin ma
aşları yetersiz ve idari perso
nelin maaşlarıyla arasıdaki 

fark çok az. Bunun yarusıra 
devlet veremiyorsa üniversi-

temiz bu konuyla ilgili olarak 
alternatif çalışmalarda bulu
nabilir mi? Örneğin proje ge
liştirme, piyasaya iş yapılma
sı gibi.... 

* Bir yetki kanunu Türkiye 
Büyük Millet Meclisi'nden 
çıktı. Bildiğim kadarıyla Ma
liye Bakanlığı'nın da bu ko
nuyla ilgili bir çalışması var. 
Bir profesör olmak çok zor
dur. Yıllarca eğitim ve araş
tırma yapılmasını ve al~da 
otorite olmayı gerektirir. Oğ
retim elemanlarına verilen 
maaş çok ciddi bir sorun ve 
hükümet bir an önce konuya 
el atmalı. Yoksa üniversiteler 
daha da zor durumda kala
cak. 

* İnternet kafelerin sayısı 
artırılacak mı? Bir de inter
net bağlantısı yenilendikten 
soma yavaşladı. Ne gibi bir 
çözüm bulunabilir? 

* Bilgisayar açısından dü
şündüğümz zaman ilk yılla
ra göre bu sene daha rahatız. 
Her hocanın kendi bilgisaya
rı var. Şu an iki internet ka
femiz öğrencilere hizmet veri
yor. Bunun yanısıra fakülte 
ve yüksekokullarda bulunan 
laboratuvarlarda da çok sa
yıda bilgisayarımız var ve 
bunlar da internete bağlı. 

Bilgisayar Araştırma ve Uy
gulama Merkezi'nin kapasi
tesi artırıldı. Türkiye üniver
siteleri içerisinde en çok bil
gisayarı olan üniversitelerde
niz. İnternette yavaşlama ko
nusuna gelince de, bu biraz 
da bize bağlı. Çok yer kapla
yan dosyaları internetten in
dirmeye kalkınca sistem is
ter istemez yavaşlıyor. Öte 
yandan bizim üniversitemiz 
internet bağlantısı için iki 
hat kullanıyor. Bunlardan 
bir tanesi diğer üniversitele
rin de kullandığı UI.AKNET, 
diğeri ise uydu üzerinden 
doğrudan Amerika ile bağ
lantı kurduğumuz hat. Ya
vaşlamanın olduğu doğru fa
kat bu tamamıyla kullanıcı
lardan kaynaklanmaktadır. 
Biraz dikkatli kullanırsak so
run çözülür. 

* Üniversitemizde Sinema 
Günleri gibi tiyatro günleri 
de düzenlenebilir mi? 

* Bilim kadar sanat ve kül
türe de önem veriyoruz. Üni
versitemizde bir eğitim yılı 

boyunca 700'e yakın etkinlik 
düzenleniyor. Bu da yaklaşık 
günde iki etkinlik anlamına 
geliyor. Tiyatro günleri gibi 
bir organizasyon için araştır
ma ve çalışmalar yapılmalı. 
Üniversite olarak bundan 
kültürel ve sanatsal anlam
da neler kazanacağız? Olayın 
maddi yönünü de düşün

mek zorundayız. Bir de bildi
ğimiz gibi Tiyatro Anadolu da 
üniversitemizde ve Eskişe

hir'de çeşitli oyunları sahne
lemektedir. 

* Yemekhanenin önündeki 
çöp konteynırları kampuste 
kötü ve sağlıksız bir görüntü 
oluşturuyor. Bu duruma ne 
gibi bir çözüm düşünülüyor? 

* Öğrenci arkad~şlarım ta
mamen haklılar. Iki ay önce 
bir çalışma başlattık ve en 
yakın zamanda o konteynır
ları oradan kaldırıp görün
meyecek bir yere alacağız. 

* Yemekhanede çıkan ye
mekleri ve temizliğini beğeni
yor musunuz? 

* Herşeyden önce üniversi
temiz yemekhanesinde öğ

rencilerimize çok ucuza ye
mek sunuluyor. Türkiye'de 
bunu bizden daha ucuza ya
pan . bir, iki tane üniversite 
var. : Bir de profesörden öğ
renciye kadar herkes aynı 

yemeği yiyor. Kendi adıma 
söylemem gerekirse ben 
memnunum. 

* Cam şişe kumbaraları ve 
kağıt atıklarını toplamak için 
fakültelerde çöp kutulan 
yok. Bu atıkların toplanması 
için çöp kutularının konul
ması düşünülüyor mu? 

* ÇEVKO adını taşıyan ve 
ambalaj atıklarını değerlen

dirmeyi amaçlayan bir vakıf
la ortak çalışma başlattık. 

Üniversitemizin çeşitli nok
talarına 80 tane konteynır 
koyacağız. 19 Şubat'dan iti
baren de projemiz başlaya
cak. 

* Yeni sosyal tesisler kur
mayı düşünüyor musunuz? 

* Şu an hizmet veren Aka
demik Kulüp ve Turkuaz 
Restoran var. Bunlar yakın
da taş binada hizmet vere
cekler. Turkuaz'ın bulundu
ğu yer de toplantı salonuna 
dönüştürülecek. Halen Genç 
Pazar olarak hizmet veren 
yer de idari personel için lo
kal olacak. 

Haber 

Ahmet CEMAL Okuma Köşesi 

SHAKESPEARE ÜZERİNE 
BİR TEMEL KAYNAK ... 

Ülkemizde, sanat ve düşünce gündeminde onyıllardır 
adıyla ve eserleriyle yer alan William Shakespeare ~rine 
incelemelerin sayısı ne yazık ki çok azdır. Başta Mina Ur
gan olmak üzere, birkaç çok değerli araştırmacımızın ka
lemlerinden çıkma çok değerli çalışmaların dışında Sha
kespeare üzerine kaynak bulmak, oldukça zordur. 

Bu, çeviriler bağlamında da böyledir. Batıda başlangıcın
dan günümüze Shakespeare üzerine yazılmı_~ t~mel kay
nakların hemen hiçbiri dilimize aktarılmış degildir. 
Geçtiğimiz günlerde Yapı Kredi Yayınlan tarafından ya

yınlanan bir kitap, bu eksikliği _dold~a Y?lunda -~~ş 
çok önemli bir adım niteliğinde. Ingiltere deki Leeds l!.mver
sitesi'nde, İngiliz Edebiyatı dalında Emeritus Profesor olan 
Park Honan'ın "Shakespeare: Bir Y aşanı" başlıklı biyografi
si, Bülent Bozkurt'un nefis çevirisiyle artık Türk okurlan
nın hizmetinde. 

Eseri dilimize çeviren Prof.Dr. Bülent Bozkurt, ülkemiz
deki Shakespeare uzmanlarından. "Shakespeare'in Othello 
Oyunu ve Trajedi Kavramı" başlıklı doktor~ t~, Shakes
peare'in doğum yeri Stratford-upon-Avondaki Sh~espe
are Enstitüsü'nde yazmış olan Bülent Bozkurt, bugone ka
dar Shakespeare'in on bir oyununu, eşi Saadet Bozkurt'la 
birlikte de Soneler'ini dilimize çevirdi. 

Park Honan'ın "Shakespeare: Bir Yaşam" başlıklı biyog
rafisi, çok kapsamlı bir çalışma. Yazarın ve şairin Strat
ford'daki gençlik döneminden son dönemine kadar~~ 
bu 580 sayfalık çalışmada bütün bir Shakespeare donemı, 
Shakespeare'in ve eserlerinin oluşum ko~ullan, ~~tılı 
olarak anlatılıyor. Kitabın önemli özelliklennden ~ınsı de, 
Shakespeare üzerine çok ö~ yorumlar içermesı. 

Bülent Bozkurt, "Çevirenin Onsözü" başlıklı yazısında bu 
çalışmada nasıl bir dil anlayışıyla yola çıktığını şöyle anlat
mış: 'Türkçe'de yeni ve eski terim kullanma ~onus~a ~e~ 
lince; çeviride, dilin akışına göre, kimi yerde hayat ı, kimi 
yerde ''yaşam"; bazen "kabus"u, baze~ "kor~u rüya" veya 
"karabasan"ı ... yeğleyerek, tutarsızlıga duşme pal.ıasına 

(hatta tutarsızlığı bir tür esneklik ve zen~ fırsatı gib~ 
görerek), içimden gelen ses belli bir yer ve bağlamda hangı 
terimin uygun düştüğünü söylediyse onu seçerek, serbest 
bir dil ve üslup kullandım ... " 

"Shakespeare: Bir Yaşam", bütün Shakespeare tutkun
lan için vazgeçilemeyecek bir eser. 

* V akıfbank'tan maaşlarını 
alan öğrenci işçilerin maaş
larından 5 ınilyon liralık ke
sinti yapıldı. Bu paralar iade 
edilecek mi? 

* Bu kesinti sadece öğrenci 
işçilerden değil herkesten ya
pıldı. Yetkililer ile görüştük. 
Kesilen paralar en yakın za
manda hesap sahiplerine ia
de edilecek. 

* Geçen mezuniyet töreni
ne Nilüfer gelmişti ve bizler 
de çok mutlu olmuştuk. Aca
ba bu mezuniyet töreni için 
hangi sanatçı düşünülüyor? 

* Geçtiğimiz mezuniyet tö
reninden sonra bir sonraki 
tören için hemen çalışmaya 
başladık. Bu kapsamda çok 
tanınan bir sanatçı ile anlaş
maya vardık. Fakat bunu 
şimdi söylemeyelim. Sürpriz 
olsun. 

* Vakıfbank'la ortaklaşa 
yürütülen bankooıat-kimlik 

hizmeti bütün öğrencileri 

kapsayacak mı? 
* Üniversitemizin uzaktan 

eğitim veren fakültelerindeki 
öğrencileri kapsayan bir pro
jemizi geçtiğimiz dönem baş
lattık ve gelen tepkilerden 
öğrencilerimizin de ~emnun 
olduğunu anladık. Universi
temizde 20 bin örgün öğre
tim öğrencisi var ve aynı uy-

. gulamayı önümüzdeki dö
nemlerde onlar için de uygu
lamaya geçebiliriz. 

* Üniversitemizde otopark 
sorunu var mı? 

* Üniversitemizin iki kam
pusünde toplam bin 200 
araç kapasiteli otopark var. 
Göreve geldiğimizden bu ya
na 800 araçlık otopark yap
tık. Sorun biraz da bizden 
kaynaklanıyor. Hepimiz ara
bamızı bulunduğumuz bina
ya en yakın noktaya park et
mek istiyoruz. Otoparkları 
kullanırsak bu sorun ortaya 
çıkmaz. 
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"Spor eğitiminde rekabet" konulu bir konferans vermek üzere BES
YO'yu ziyaret eden Prof. Dr. Hasan Kasap, böyle bir tesisin oluşumun
da emeği geçenlere teşekkür etti 

"Spor eğitiminde rekabet
çi, bireysel ve işbirliği yak
laşımları" konulu bir konfe
rans vermek için Anadolu 
Üniversitesi Beden Eğitimi 
ve Spor Yüksekokulu'nu zi
yaret eden Marmara Üni
versitesi öğretim üyesi Prof. 
Dr. Hasan Kasap, konu 
hakkında öğrencileri ve öğ
retim üyelerini aydınlattı. 

Marmara Üniversitesi'nde, 
Spor'da Beceri Öğrenimi ve 

Özel Öğretim Yöntemleri 
dersi veren Kasap, Kayak 
sporu ile de yakından ilgile
niyor. 

Rekabetçi yaklaşım 

Birçok kitabın çevirisini 
yapan ve rekabetçi yakla
şım ile ilgili kitap yazan Ka
sap, "Spor rekabeti gerekti
rir. İşbirliği duygularının 
geliştirilmesi'nde, barışçı 

bir toplumun oluşması'nda, 

Yugoslavları 
geçemedik: 32-20 
Kupa Galipleri Kupası'nda mücadele eden 
Anadolu Üniversitesi Bayan Hentbol takımı 
Yugoslavların ağına takıldı 

Kazandığı maçlar ile 
üniversitemizin gururu 
haline gelen Bayan Hent
bol Takımı, Süper Lig'de 
aldığı kötü sonuçlardan 
sonra, Kupa Galipleri Ku
pası'nda da Yugoslav
ya'nın Nepretac Krusevac 
Takımına 32-20 mağlup 
oldu. Aldığı bu sonuçla 
kupa'dan elenen bayan
lar, hedeflerini Süper Lig'e 
çevirdi. 

Seyirci farkı 

13 Ocak Cumartesi Yu
goslavya'da yapılan karşı-

laşmada, Anadolu Bayan
ları ilk yarıyı 15-9 yenik 
kapadı. Seyircinin deste
ğini de arkasına alan Yu
goslavlar, ilk maçtan 27-
25 ayrılan bayanları mağ
lup duruma düşürdü. Av
rupa Kupa Galipleri Ku
pası'na veda eden lacivert 
beyazlılar, rotalarını Sü
per Lig'e cevirdiler. Lig'de
. ki ilk maçını Sivas Eğitim 
Spor ile yapacak olan 
ekip, karşılaşmadan iyi 
bir sonuçla ayrılmayı he
defliyor. 

hoşgüven ve anlayışın var 
olmasında spor önemlidir" 
dedi. Rekabet anlayışının 
gerekli olan yaşta verilmesi
nin altını çizen Prof. Dr. Ha
san Kasap, "Kritik dönem 
olan 4-10 yaş arasında, ço
cuğun içinde yaşattığı dün
yayı uygulama ile körelt
mek ye'ıine, dostane, işbirli
ği anlayışı ile yeşertmeliyiz" 
dedi. Anadolu Üniversitesi 
BESYO tesislerine de deği-

nen Kasap, 'Tesisler mü- çenleri tebrik ederim. Başa
kemmel, örnek alınacak bir rıh bir gelişme" dedi. 
yapı. Çalışanlara, emeği ge- Zafer DURMAZ 

Bursa 1ya Anadolu engeli: 3-2 
Erkekler Bölgesel Voleybol Ligi'nde mücadele eden ve A2 Ligi'ne yük
selmeye çalışan Anadolu kaplanları, çekişmeli geçen karşılaşma sonu
cu uzatma da galibiyete ulaştılar 

Atatürk Spor Salonu'nda heyecan. Bölge
sel Lig'de birinciliğini sürdüren fakat Bile
cik'ten hiç ummadığı bir sonuçla dönerek 
liderliği Bursa Sağlık Spor'a kaptıran Ana
dolu Üniversitesi 14 Ocak saat 12'de Ata
türk Spor Salonu'nda Bursa Sağlık Sporu 
ağırladı. Maça hızlı başlayan ve ilk seti 25-
22 alan lacivert beyazlı ekip, ikinci seti 
yaptığı hatalarla 28-26"lık sonuç ile Sağlık 
Spor'a kaptırdı. 

Uzatmayla gelen sonuç 

İki güçlü rakip, dördüncü sette berabe
re kalarak maçı uzatmaya götürdü. Özel
likle Hasan'ın etkili oyunu, Serkan ve 
Uygar'ın güçlü smaçlarıyla heyecanlı ge
çen maçtan 3-2'lik sonuçla ayrılan Ana
dolu ekibi'nde, yüzler gülüyor. Antrenör 
Rıfat Sezgin, "Bugün iki güçlü ve iddialı 
takım karşı karşıya geldi. Takımımızda 
form düşüklüğü var. Bursa ekibi bizi zorladı. İki set dı
şında ekip iyi oynadı. Asıl hedefimiz çeyrek finale çıkabil
mek. Yeni yapılanan takım ileri de -daha iyi olacaktır, bu
na inanıyorum" dedi. Maça olan ilginin az olmasından 
yakınan Sezgin, "Sporseverleri ve Anadolu Üniversitesi 
öğrencilerini takımı desteklemeye çağırıyorum" diyerek 
açık bir davet sundu. 

Liglerde bu hafta 
Uzun zamandır ara veri

len ligler'de heyecan sü
rüyor. Play-off Ligi'ne 
yükselen ve aldığı sonuç
larla adını ilk sıralara yaz
dıran Anadolu Üniversite
si Futbol Takımı, Fatih 
Spor karşısındaydı. Mü
cadeleyi zorlanmadan 7-2 
gibi farklı bir sonuçla ka
zanan takım, gelecek haf
ta Çifteler karşısında şan
sını zorlayacak. 
A2 Bayanlar Voleybol Li

gi'nde yoluna devam eden 
Bayan Voleybolcüler ise 
Urfa Gençlikspor ve Gazi
antep Şahinbey Spor kar
şısına çıktı. Urfa'yı 3-2, 
Şahinbey'i ise 3-1 'lik so
nuçlarla mağlup eden ba
yanlar lig'deki iddialarını 
sürdürüyor. 



Demavend' e doğru ilk adımlar 
Bilgisayar Mühendisli
ği Araştırma Görevlisi 
Sedat Telçeken, 
İran'ın en yüksek 
zirvesi "Demavent" 
dağına Türkiye'nin ilk 
solo tırmanışını 
gerçekleştirdi 

ran'ın Demavend dağı, 

dağcılar için tırmanılacak 
önemli dağlardan biri. Ge-

çen yıl, bir grup öğrencimiz 
bu dağa tırmanış yapmışlar
dı. Bu yıl ise ilk defa üniver
sitemizden Ar.Gör. Sedat 
Telçeken, tek başına Dema
vend'e bir tırmanış gerçek
leştirdi. Solo tırmanış yapan 
Telçeken, tırmanış öyküsü
nü Anadolu Haber'e şöyle 

anlattı: 

2000 yılının Ekim ayıydı, 1 
sene önceden planladığım 

Demavend dağı, gözümde 
canlanıverdi. Ramazan Bay
ramı tatili ile birlikte Yılbaşı 
tatilinin de birleştirilecek ol
ması, bana bu faaliyet için 11 
günlük bir zaman tanıyordu. 
iki ay içinde gerek intemet, 
gerekse diğer kulüplerden 
yapmış olduğum, araştırma

lar sayesinde elimde epey 
belge birikmişti. Tabü, dağın 
durumunu öğrendikçe, bir 
takım malzemelerde edinme
ye başladım. Bununla bera
ber, Demavend' in; 8 binlikler 
diye tabir ettiğimiz büyük 
dağlara çıkmadan önce, yapı
lan ciddi bir ekspedisyon ol
ması da beni bu faaliyete yö
nelik fizik kondisyon çalış

maları yapmaya yöneltti. Bu 
faaliyeti mali olarak karşıla
yacak olan sponsoru da bul
duktan sonra, artık geriye 
sayım başlamıştı. 

Telçeken, daha önce bir çok Türk dağcının 
Demavend'e tırmandığını belirtirken, bu 
dağa kışın yapılan tırmanışlann özel bir 
anlamı olduğunu kaydediyor. 

Ufak tefek sorunlar dışın
da yolculuk esnasında her
hangi bir aksilik yaşama
dım. 22 Aralık Cuma günü 
başlayan yolculuğum 30 sa
at sonra Tahran'a ulaşarak 
son buldu. 

---ırman 

Tırmanışı gerçekleştirmek 

için yola çıktığımda, Ab-ı 

Aks nehrinin güzel görüntü
leri ve buz üzerinde dans 
eden otomobilleri seyrede
rek, iki saat süren bir yolcu
luktan sonra Poloumon'da 

lı Reyne'ye rampa yukarı vu
rarak bir otomobilin yardı
mıyla ulaştık. Köyde Dağcı
lık Federasyonu yetkilisi Re
za Faramarzpour ile tanış

tım. Bana dağla ilgili bir ta
kım bilgiler vermeye başladı
ğında iyice kötümser olmaya 
başladım. Çünkü; 5 gün ev~ 
vel gelen bir Fransız dağcı 
henüz dönmemişti. 

Telçeken, 3100 metredeki 
Mescide fazla wrlanmadan 
ulaştığını belirtirken, "Fran
sız dağcıyı bulabilme umu
dum da suya düşmüştü" di
yor. Ertesi gün havanın tır
manış için çok elverişli oldu
ğunu kaydeden Telçeken, 
"Heyecanla yürüyüşe başla
dım. Karlı zemin epeyce beni 
zorluyordu. Rotamı, bana 
daha önce Sloven kayakçıla

rın maillerinde tarif ettiği gi
bi belirledim. Saatler geçtik-

çe yorgunluğum daha da ar
tıyordu. Buna ek olarak ro
tanın çok dik ve kayalık ol
ması beni iyice yormuştu. 
Tabü kötü haberler bununla 
da bitmiyordu saat 15.00 ci
van şiddetli tipi ve sis artık 
20 metre ötemi seçemez ha-
le getirmişti. Hava iyice so- ..,. 
ğumuş, ve yaklaşık olarak 
-15 °c·ı bulmuştu. Shelter 
buralarda biıyerde olmalı di-
ye düşünüyordum, birden 
bire havanın anlık bir açma
sından faydalanarak, 200m 
aşağımda bir kayanın üze
rinde Farsça yazılar gördüm. 
İrtifa kaybedip oraya indim 
ve Shelter'ı buldum. Saat 
16.00 idi ve ben 9 saattir tır
manıyordum. 2 saat kadar 
fazla süren bu tırmanışın 

tek sorumlusu sloven ka-
yakçıların yalnış rotasıydı". ıı 

~cı al 
4200 metredeki kulübeye 

uluştığımda Korktuğum ba
şıma gelmiş, burada da 
Fransız dağcıyla karşılaşma

mıştım. Moralimi bozmamak 
için daha fazla bunu düşün
medim. Yemeğimi yapıp sı-
cak sıvı depolamaya başla-
dım. Saat 22.00 yi gösterdi
ğinde içeride hava -45'i gös
teriyordu, ve kulakları sağır 
eden tipinin uğultusu insa-
nın uykusunu kaçırıyordu. 
Gece boyunca 7 litre sıvı tü
ketmiştim. Daha fazla uyu
mak için şansımı zorlama
dım. Saat 03.00 gibi kahval-
tımı biraz güçlü yaptım. 

Çünkü 27 Aralık Çarşamba, 
hava güzel olursa zirve tır

manışının yapılacağı gündü. 
Saat 04.00 gibi Shelter'dan 
dışarı çıktım. Hava açıktı ve 
yıldızlar kolaylıkla sayılabili

yordu. Fırtırıa da dinmişti. 
yaklaşık 5 bin 300 metreye 
yaklaştığında zirveye yaklaş
manın heyecanı ile adımları-
m biraz daha hızlandıran 

Telçeken, Şiddetli rüzgarla 
olan mücadelesinden Yarım 
saat sonra galip çıkıyor ve -lıııı 
saat tam 8: lO'da 5bin 671 
metreye yani zirveye uluşı-

yor. Bazen beline kadar ka-
ra gömülerek bazen iyi zorlu 
hava şartlarında devam 
eden tırmanış böylelikle bit-
miş oluyordu.Telçeken aşa
ğıya indiğinde, Hassan adlı 
bir yetkilili zirve defterini in
celedikten sonra ona anlam-
lı ve iyi bir haber veriyor. 
Demavent'e solo tırmanış 

yapan ilk Türk olma ünvanı 
artık Telçeken'in ... 


